

Protokoll möte Fotbollssektionen 2022-08-31

Närvaro: Ida Johansson, Henrik Andersson, Maria Engström, Alexandra Nordh (länk), Frida Halvarsson, Elin Jakobsson, Maria Engman, Anders Hahlin, Binyam Solomon, Samuel Hermansson, Jenny Röckner, Björn Sundgren, Anton Sandström (länk), Flora Kilapilo

1. Inledning och val av sekreterare för mötet – Maria Engström
2. Närvaro med presentationsrunda
3. Godkännande av dagordning
4. Föregående möte
5. Värdegrundsfrågor
 - a. Ingen handlingsplan framtagen ännu från styrelsen.
 - b. Alexandra är intresserad av att vara med i värdegrundsarbetet som representant från Fotbollssektionen.
6. Information från styrelsen
 - a. Medskick till styrelsen: Utbildningsgruppen har skickat en fråga till styrelsen gällande avslutning för ledare (fotboll och innebandy). Finns pengar att söka, någon måste sammanställa ansökan/beskrivning. Beslut: *Ansökan skrivs i Idrottonline, Henrik Andersson anmäler sig till Festkommittén, sammankallande. Beslut från styrelsen efterfrågas om Johan B till exempel kan engageras i planeringen.*
7. Material (Rutiner för att ärva material, fördelning av fotbolls förråd, m.m.)
 - a. Materialbyttarkväll: tidigare inventeringar har varit svårt att få effektiv, finns pengar att spara för föreningen. Förslag till rutin är under arbete. Beslut: *Diskussioner förs mellan främst Henrik Andersson och Alexander Lonnako för att få till bra rutiner.*
 - b. Tre lag som delar på ett förråd – det är för trångt. Finns ett förråd som står tomt (F05/06). Beslut: *sektionen beslutar att F14 får ta det tomma förrådet. De priser/pokaler som står i förrådet nu kommer läggas in i klubbstugan.*
 - c. Beställningar som skickats in under våren/försommaren har tagit lång tid att levereras. Beslut: *Henrik skickar kallelse till möte gällande materialfrågor, denna fråga vävs in i detta.*
8. Aktuellt i arbetsgrupperna
 - a. Tävling
 - i. Lugn tillvaro för tillfället!
 - ii. Futsal – svalt intresse generellt i Umeå, svårt att få träningstider, dåligt med organiserade serier.
 - b. Arena
 - i. Möte gällande "konstgräsets framtid". Anton Sandström var med på mötet. Inga stora nyheter. Diskussioner kring alternativ till befintligt gräs.
 - ii. Den pipande dörren till klubbstugan: frågan ligger hos Johan B att få ordning på detta.
 - iii. "Nät-akuten": önskemål om att ha en låda till hands med enklare lagningsaker för att kunna laga mål inför stundande match (särskilt viktigt för Dam- och Herrlag)
 - iv. Linjerna på naturgräset håller dålig kvalitet, Johan B ska kolla upp frågan.
 - v. Stort behov av soprumsnyckel till fler ledare än som finns idag, går det att distribuera fler? Anton följer upp.

- vi. Vi har varken godkända avbytarbåsar (för små) eller mål (ej godkända hjul) för spelet för Dam- respektive Herrlag. Beslut: *Anton tar med sig frågan till Johan/RAAB.*
- c. Laghälsa
 - i. Ledarenkät i höst – Beslut: *vi använder samma enkät som förra hösten.*
 - ii. Röbäcksmodellen: Henrik berättade hur detta har fungerat i P/F14 samt P/F15 – har funkad mycket bra! Engagemanget ökar, alla familjer inkluderas i arbetet. Beslut: *Sektionen beslutar att modellen ska presenteras för styrelsen som ett förslag till föreningsmodell. Tanken är att modellen ska användas för de yngsta lagen samt framtida lag.*
 - iii. Röbäcks Ultras –kontakt och diskussioner med supportergruppen. Officiell merchandise efterfrågas.
 - iv. Västerbottens Fotbollsförbund jobbar på olika sätt att organisera samarbete mellan regionens fotbollsklubbar. Förbundet har ingen tydlig agenda för arbetet, Röbäck är med i diskussionerna och följer utvecklingen.
- d. Domare
 - i. Utbildning genomförd under våren av nya domare (inför Röbäckscupen).
 - ii. Uppdatering av domarlistan under hösten, ny uppdatering tidigt i vår.
- e. Ekonomi
 - i. Lisa har jobbat med lagavgifterna för senior- och juniorlagen. Styrelsen har beslutat att dessa lag ska bidra med 8000 kr till föreningen som en form av lagavgifter.
- f. Utbildning
 - i. Information från SISU: lärgrupper kan få ekonomiskt stöd (tränare i gruppdiskussioner kring ex. värdegrundsfrågor), SISU håller på att precisera vad som behöver redovisas till dem.
 - ii. Nästa vecka föreläsning om kost och nutrition för F/P07-09. Frida kan kolla med Johan B om det finns möjlighet att köpa frukt till föreläsningen.
 - iii. Tränarutbildningarna byter namn och till viss del innehåll. Utbildningsgruppen har färdiga sammanställningar på ledare i föreningen som vill gå kommande utbildningar. När Fotbollsförbundets nya upplägg har satt sig kommer vi förhoppningsvis kunna skicka iväg de ledare som har anmält intresse.
- 9. Fortfarande behov av representant till valberedningen – alla sektionsrepresentanter uppmanas leta efter kandidater i sina respektive lag.
- 10. Röbäckscupen – cupledningen är mycket nöjda med hur allt avlöpte, kommer att presentera sina slutsatser för styrelsen. Medskick till fotbollssektionen: tycker ni att cupen ska ligga under fotbollssektionens ansvar, till exempel att utse cupgeneral? Cupledningen kommer kunna presentera förslag på riktlinjer, fotbollssektionen bör ta dessa förslag i beaktande inför fortsatta diskussioner kring vem som ska arrangera, vilka som ska få ta del av vinsten från cupen samt hur/om en del av vinsten ska finnas kvar i sektionen som en buffert inför kommande arrangemang. Alexandra skickar ut underlag för diskussion kring kommande arrangemang av Röbäckscupen. Alexandra kallar till möte för vidare diskussioner, främst för cupledningen, gällande fördelningen av vinsten mellan arrangerande lag.
- 11. Övriga frågor
 - a. Tränare till Damlaget – kontrakterad tränare flaggar att han inte kommer kunna fortsätta nästa år. Beslut: *Laghälsa börjar inventera frågeställningar.*
 - b. Uppföljning av rutin för bokning av försäljningsluckan – har fungerat bra!

- c. Inför vintern: skottning av planen. Beslut: *Fotbollssektionen vill att skottning alltid ska ske av fotbollsplanen.*
- d. FAQ för Föreningen/uppdatering av ledarmanualen – arbetet är gruppöverskridande och drivs tills vidare av Jenny Röckner och Henrik Andersson.

12. Kommande möte – 9 november 2022 18.30